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Järlåsa vägförening                                                                       Protokoll 
årsmöte 2014
 
Plats: Järlåsa IF:s klubblokal
Tid: 2014-02-27 kl 18:30
Närvarande: se bilaga
 
§1. Mötet öppnas och alla hälsas välkomna av Conny Söder
 
§2. Dagordning och kallelse till mötet godkändes
 
§3. Conny söder valdes till ordförande och Theodora Fredriksson till sekreterare för 
mötet
 
§4. Till justeringsmän valdes Maggan Nilsson och Therese Urban
 
§5. Verksamhetsberättelse för 2013 gicks igenom och godkändes
 
§6. Balans- och resultatrapporterna och revisorernas rapport godkändes
 
§7. Ansvarsfrihet för styrelsen för 2013 beviljades
 
§8. Inga motioner hade kommit in till styrelsen före mötet, men synpunkter och frågor 
från mötesdeltagare togs upp under §16 övriga frågor 
 
§9. Årsmötet godkände styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt 
debiteringslängd
 
§10. Årsavgiften fastställdes till oförändrade 700 kr
 
§11. Förslag från styrelsen att ändra nedanstående stadgar godkändes
       * § 13, tidpunkten för årsmötet föreslås förändras från februari till mars månad. 
       * Sista dag att lämna in motion till årsmötet flyttas fram till sista februari 
       * § 14 ändra från anslag i Tempo Järlåsa till anslag på ortens anslagstavlor
           
§12. Conny Söder valdes om till styrelseordförande på två år, Ronny Hedin valdes till 
styrelseledamot på två år efter avgående Philip Olander. Suppleanterna Leif Olsson och 
Lennart Fredriksson valdes om på ett år.
 
§13. Efter vissa diskussioner om ev. höjning så fastställdes ersättning/arvode till 
styrelsen att förbli oförändrat för år 2014-02-28
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§14. Jan Helin fick förnyat förtroende som revisor. 
 
§15. Styrelsen fick i uppdrag att under året få fram en valberedning om två personer 
inför årsmötet 2015.
 
§16. Övriga frågor
 
         * Vid Gripensvärdsväg 3 föll ett stort träd in på tomten utifrån vägen. Eftersom 
trädet växer precis vid tomtgränsen lovade styrelsen att se om vägföreningen har något 
ansvar. 
 
         * Ungdomar buskör kvällstid vid området kring skolan. Frågan hänvisas till Järlåsa i 
Samverkan som arbetar mer med social samverkan i samhället.
 
         * Hundbajs. Vägföreningen ombeds informera invånare om vad som gäller vid 
nedskräpning, görs lämpligen i samband med utskick av årsavgiften och på hemsidan.
 
         * Boende önskar farthinder i början av Fribergavägen pga höga hastigheter. 
Styrelsen lovar undersöka möjligheten att ordna det. 
 
         * Önskemål framfördes till styrelsen om upphandling av snöröjning, sandning samt 
redovisningstjänster inför kommande år.
  
§17. Eftersom stadgeändring beslutats enligt §11 kallas till nytt möte den 20 mars för 
att bekräfta beslutet. Mötet avslutas.
 
Vid protokollet
 
 
Theodora Fredriksson
 
 
Justeras:
 
Maggan Nilsson                 Therese Urban
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